
DATO 

19. Januar 2021 

 

DAGSORDEN 

Kontakt  

Sagsansvarlig: 

Peter Brandt 

Høng Skole 

Telefon, direkte: 59 53 58 81 Kalundborg Kommune 

Rosenvænget 11 

4270 Høng 

  
 1/3 

MØDE DATO 

16.decemer 2021 
 

STED 

Høng Skole 

 
INDHOLDSFORTEGNELSE 

Skolebestyrelsesmøde 

 

 

 

Referat Skolebestyrelsesmøde torsdag d. 16. December  fra 19.00-21.00 

 

OBS. Mødet afholdes over teams 

 

Deltagere: Bo Christiansen, Katrine Hulebæk Larsen, Thomas Olsbro, Gitte Kallehauge, Maria 

Bensen Joensen, Brian Hyldig, Allan Mortensen, Peter Brandt, Pernille Kjellberg, elevråd 

 

Afbud: Kristoffer Wellejus, Louise Røngaard 

 

Hvornår Hvem Hvordan Hvad 

19.00 Alle B Godkendelse af dagsorden 

Peter har fået et trafikoplæg fra Bolia Hamadi. Det 

gennemgås under eventuelt. 

Ellers godkendt.  

 

19.00-19.30 Alle I Korte meddelelser 

 Elevråd 

Grundskolen kunne godt tænke sig flere moderne 

sange til morgensang. Det foreslås, at der 

stemmes om sange til brug. 

Der er ønske om bordtennisbat i klasserne.  

7. klasserne kunne godt tænke sig, at de ikke 

havde udeordning. 

 

 Pæd. Råd/skolemøder 

Om terminsprøver – ellers ikke det store. 

 

 Medudvalg 

STUK har bedt om redegørelse for klassen, der 

var med i Smertens Børn. Den er vendt i MED på 

ekstraordinært møde. Se næste punkt. 

 

 Formanden 
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Intet 

 

 Ledelsen: Corona, budget, status APV 

Alle elever sendt hjem til onlineundervisning pga. 

corona. Der har været få startvanskeligheder.  

Der er nødpasning for de elever, der har behov.  

Der har været en del coronatilfælde på skolen. 

Primært på 4.-5. og 0. årgang.  

Mht. budget ser det ud som om, at vi kommer ud 

med driftmæssig balance.  

Der har været meget sygdom de sidste 2 

måneder. Det har kostet på vikarbudgettet.  

Der er ved at blive udarbejdet APV i de tre 

afdelinger.  

1 opsigelse fra en lærer. Vi arbejder på dækning 

af opgaver.  

Der bliver to 0. klasser i næste skoleår. Vi kender 

ikke antallet af kommende 7. klasser endnu. 

 

Det foreslås, at den nye formand for Børn og 

Familieudvalget inviteres til møde med et udvalg 

af skolebestyrelsen i det nye år. Bo tager kontakt. 

 

19.30 – 20.15 Bo D Smertensbørn, oplæg ved Bo og Allan og 

efterfølgende drøftelse. 

Bo gennemgik historikken op til fjernsynsudsendelserne. 

Der har efterfølgende været mange henvendelser til Bo og 

Allan om at deltage i debatter mv. Ønsket var at få et 

politisk fokus på det, som skolerne oplever – på 

landsniveau.  

Allan har oplevet en utrolig opbakning i forbindelse med 

udsendelserne.  

STUK bad efterfølgende om en redegørelse af arbejdet med 

klassen op til udsendelsen. Det har ledelsen og lærerne 

måttet udarbejde. Processen blev lidt presset. Allan 

oplevede det som en lidt ubehagelig opgave, men det blev 

en god proces, hvor ledelse og lærere arbejdede sammen. 

Peter supplerer og opsummerer. Der har været arbejdet 

hårdt med klassen og været sat en del ressourcer på. Det 

lykkedes ikke at få klassen til at fungere mærkbart bedre.  

Det har givet noget uro ned igennem systemet.  

Herefter drøftelse. 

Ledelsen præsenterede den kommende indsats for at øge 

trivslen på mellemtrinnet. Vi tænker forældreinddragelsen 

med ind i processen.  

Forslag om arbejde med det gode forældresamarbejde – 

også der hvor det er svært – og om samarbejde med 

uddannelsesinstitutionerne.  

 

20.15-20.45 Elevrå

det 

D Mobilpolitik  
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ved 

Tue, 

og 

gæst 

En elev fra 9.z kom på elevrådets vegne og fortalte om 

elevernes ønske om ændringer af mobilpolitikken.  

Elevrådet mener ikke, at det er ok at låse elevernes 

telefoner inde hele dagen (pga. mobilfri skole).  

Lærerne vurderer, at det tager undervisningstid at 

diskutere, om telefonen skal afleveres.  

Overbygningens delråd ønsker ikke, at eleverne har adgang 

til deres mobiler hele dagen.  

I den mobilfri periode har skolen også undgået udhængning 

af elever på de sociale medier mv. i skoletiden.  

Drøftelse. 

Elevrådet foreslår alternativt, at eleverne i overbygningen 

kan have deres mobiltelefon i spisefrikvarteret.  

Der er bekymring for, om det giver 2 mulige konflikter om 

telefonerne i løbet af dagen.  

Forslaget om spisefrikvarteret tages med til delrådene – og 

kommer på som punkt til næste skolebestyrelsesmødet.  

   

20.45-20.55 Alle I Evt.  

Peter præsenterede forslaget fra Vej, Park og Ejendom om 

etablering af kys- og kør-plads på Odinsvej ved lægehuset 

og om at hæve krydset 10 cm for at sænke farten igennem 

krydset.  

Der foreslås desuden et fodgængerfelt mellem lægehuset 

og den store parkeringsplads. Ligeledes at der optegnes 

dobbeltlinjer ved lægehuset på Rosenvænget for at 

forhindre u-vendinger. Dette er et stort ønske.  

Der er også ønske om 40 km/t ved skolen.  

Der ønskes standsning og parkering forbudt efter 

plejecentret før Møllevej.  

Der mangler udsyn ved cykelstien og ved 

fodgængerovergangen på Møllevej.  

 

Peter ønskede glædelig jul og tak for indsatsen. 

Julefrokosten holdes til januarmødet.  

 

  


